

# Provision of Rental Vehicles Services to VHI Hajjah Office, Monthly rent and daily rent

تقديم خدمة تاجير سيارات ، لمنظمة رؤيا امل مكتب حجة  
بالايجار الشهري وبالايجار اليومي



Invitation to Tender VHI/YEM/GFA-23/003

Date :13/06/2023

Location: Hajjah Gov in the districts (Al Maghrabah, Al Miftah, Ash shaghadirah, Ash Shahil, Bani Al Awam, Bani Qays, Kuhlan Afar, Mustaba, Sharas, Hajjah City, Hajjah rural).

Vision Hope International is non-profit German international organization, headquartered based in Germany, working in the field of development and humanitarian relief.

Vision Hope international (VHI) in Yemen invites your submission of bid in order to provide services in accordance with the conditions detailed in the attached documents. VHI seeks a Contractor for a ten months fixed cost - Vehicles Lease Agreement with Monthly Rental and Daily Rental in Hajjah Districts.

**Tender documents can be obtained by downloading for them from the below link "Tender Attachments"**

Bids shall remain valid for the period of 90 days start from 22 of June 2023.

Tenders must be submitted to VHI Yemen Main Office, Sana,a – Algeria Street – near cleaning fund – next to previous building of Amidist institute and Tunis Embassy - Procurement Department, on Wednesday 21 th of June 2023, before 12:00am , Yemen timing. Bids received after deadline and time 12:00am will be returned. unopened .

All tenders should be submitted in **SEALED** envelopes.

The general instructions of the tender are attached with the tender package and it should be read before initiating the offer.

الدعوة الي تقديم مناقصه عامه VHI/YEM/GFA-23/003

التاريخ : 2023-06-13

الموقع : محافظة حجة في مديريات ( حجة المدينة - ريف حجة - المغربه - شرس - كحلان عفار - الشغادره - بني قيس - بني العوام - المفتاح - الشاهل - مستباء)

منظمة رؤيا امل الدولية هي منظمه دولية غير ربحيه مقرها الرئيس في ألمانيا، تعمل في مجال التنمية والإغاثة الإنسانية تدعو رؤيا امل الدولية في اليمن المقاولين المحليين الذين تتوفر لديهم الاهلية والخبرة والكفاءة من اجل تقديم الخدمات وفقا للشروط المفصلة في الوثائق المرفقه . تسعى منظمة رؤيا امل للحصول على مقاول بتكلفة ثابتة لمدة عشرة أشهر - اتفاقية تأجير مركبات بايجار شهري وايجار يومي في محافظة حجة.

**يمكن الحصول على وثائق المناقصة مجانا عن طريق تنزيلها من الرابط أسفل هذا الإعلان أمام "لتحميل وثائق المناقصة".**

مدة سريان العطاء (90 يوما) يبدأ من تاريخ 22 يونيو 2023م

آخر موعد لتقديم المظاريف هو يوم الاربعاء الموافق 21 يونيو 2023م الساعة الـ 12:00 صباحا حسب توقيت اليمن وتسلم الى مكتب منظمة: رؤيا امل الدولية في اليمن مكتب صنعاء الكائن في شارع الجزائر – جوار صندوق النظافة والتحسين، بجانب مبنى معهد اميديست سابقا والسفارة التونسية ادارة المشتريات ( أي عطاءات تصل بعد الساعة 12:00 صباحا من الموعد لن يتم فتحها).

يجب تقديم جميع المناقصات في مظاريف **مختومة**.

التعليمات الخاصة بالمناقصة مرفقة بأوراق المناقصة ويجب الاطلاع عليها مسبقا قبل البدء بتحرير العطاء

**لتحميل وثائق المناقصة Tender Attachments**